
DIS-Danmarks bestyrelse ønsker generalforsamlingens tilslutning til at fortsætte samarbejdet med 

SSFs bestyrelse angående en sammenlægning af de to foreninger til én. 

Bestyrelsen agter at inddrage repræsentanter for medlemmer og lokalforeninger i arbejdet med 

sammenlægningen, så vi sammen kan finde frem til en struktur for den kommende fællesforening, 

der tilgodeser såvel enkeltmedlemmer som lokalforeningerne. 

Der vil blive holdt et fællesmøde med repræsentanter for lokalforeningerne inden sommerferien, 

hvor vi kan diskutere forslag til og konsekvenser af sammenlægningen. 

En eventuel sammenlægning kan tidligst ske efter, at en ordinær eller ekstraordinær 

generalforsamling har godkendt sammenlægningsforslaget. 


